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ALOITE 
 

Yhdistyksemme hallitus esittää Liittovaltuustolle sellaisten menetelmien etsimistä, joilla varmistetaan Liitolta 

tulevan informaation meno kaikille jäsenille.  

Sähköposti ja Yhdistysavain ovat kustannustehokkaita ja nopeita tiedotuskanavia sellaisille yhdistysten jäse-

nille, joille niiden käyttö on tuttua. Kuitenkin yhdistyksillä on suuri määrä erityisesti ikääntyneitä jäseniä, jotka 

eivät syystä tai toisesta joko osaa tai halua käyttää sähköistä viestintää. Tämän vuoksi yhdenvertaisuuden pe-

riaatteita noudattaen on myös näille jäsenille tarjottava tiedotus sellaisessa muodossa, että he kykenevät sen 

vastaanottamaan. Ainoa tiedotteiden jakelutapa näiden jäsenten kohdalla lienee näinollen perinteinen kirje-

posti. 
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